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r vörrrs öpprvRrvor

Mötet öppnades och deltagarna hälsades välkomna.

2 oRDFÖRANDE

Orvar Jönsson valdes att leda styrelsemötet.

3 DAGORDNING

Dagordningen godkändes.

4 JUSTERARE

Bo Göransson valdes att jämte mötesordföranden justera protokollet.

5 SÄTTETATT KALLA

lnga invändningar mot sättet att kalla

6 KASSARAPPORT

Dagens kassarapport var kortfattad: Försäljning av tröjor/mössor 1080:- och

elräkning att betala i december 884:-

7 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Då det inte fanns mycket att orda om, lades föregående protokoll snabbt till
handlingarna.

8 KAN VI HITTA PÅ ruÅEOT CORONASÄKERT SÄTT ATT FÖRGYLLA LIVET LITE UNDER

FORTSÄTTNINGEN AV DET HÄR ELÄNDIGA ÅRET?

Svar: knappast efter det senaste utspelet på pandemiområdet. Max 8 får samlas.

9 ÖVRIGA FRÅGoR

"Ska vi ha någon adventsgran vid bystugani är?", undrade Barbro och tillade att
julgransfot och förmodligen ljusnät finns sedan föregående år. Mats lovade genast

att skaffa fram en gran i god tid. Barbro, Orvar och lngrid fixar den tillförsta
advent.



Mats föreslog en ny punkt på hemsidan och Facebook: Mats berättar, vilket

innebär att Mats berättar om gamla bilder från byarkivet. En god idd menade ett
enhälligt möte.
Dessutom beslöts att valberedningen i god tid ska informeras om att vi behöver

en ny ordförande iföreningen. Barbro tog på sig att kontakta valberedningen.

NÄSTA MÖTE

Vi håller nästa möte ijanuari 2021.

AVSLUT

Orvar tackade för visat intresse, avslutade mötet och slog klubban i bordet.

Vi kunde nu ägna oss helt åt morotskakan och kaffet. Medan regnet smattrade mot rutan,

fortsatte vi umgås en stund. Det gäller att ta tillfället i akt i denna mörka svinnovember.

Vid protokollet Justeras
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